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Zwijnenburg, Florence Mucuk, Bram van Groenigen

Machtigingen:
Simone Lugtmeijer machtigt Jarmo ten Broek
Rozelijn van Gurp machtigt Jarmo ten Broek
Jet Dunnewind machtigt Rose Snijders
Kim Koedijk machtigt Myrte Hofstede
Wouter Dreschler machtigt Boris de Geest
Gohar Pogosian machtigt Boris de Geest
Sven van de Vorst machtigt Roos Giesen
Cas Reuvers machtigt Roos Giesen
Tim Pompstra machtigt Levy Zeegers
Dionne Faaij machtigt Levy Zeegers
Isabel Berentsen machtigt Karlijn Verbaan

Stemgerechtigden aanwezig: 30
Stemgerechtigden machtigingen: 11
Stemgerechtigden totaal: 41

Agenda:
1.    Opening
2.    Vaststellen agenda
3.    Mededelingen
4.    Bespreking notulen 77ste ALV
5.    Vaststellen notulen 77ste ALV
6.    Bespreking jaarverslag XXe bestuur
7.    Stemming jaarverslag XXe bestuur
8.    Bespreking financieel jaarverslag XXe bestuur
9.    Stemming financieel jaarverslag XXe bestuur
10.    Bestuurswissel
11.    Verkiezing kascontrolecommissie
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12.    W.V.T.T.K.
13.    Rondvraag
14.    Sluiting

Opening
Anna van Rooijen opent de vergadering om 20:08
Conform motie Tol wordt de vergadering aangevangen met het zingen van het ismuslied.

Vaststellen Agenda
Anna van Rooijen vraagt of iemand bezwaar heeft met het per acclamatie aannemen van de agenda.
Er is geen bezwaar dus de agenda is vastgesteld.

Mededelingen
Anna van Rooijen legt uit hoe de stemprocedure zal werken.

Bespreking notulen 76ste ALV
Anna van Rooijen zegt alle pagina’s af te gaan en dat men het kan laten weten als ze vragen of
opmerkingen hebben.

Pagina 2:
Jeroen Mooijman vraagt wat ‘even invoegen’ betekent.
Joos Rutjens geeft aan dat hier namen zouden moeten staan, maar dat hij vergeten is deze in te
voegen. Hij zegt dit nog aan te zullen passen.

Pagina 5:
Erik Stoelinga vraagt wat de stand van zaken is met het uitbrengen van de ismustrui.
Joos Rutjens zegt dat die aan het eind van de week online zal staan.

Pagina 7:
Boris de Geest zegt dat het gaat over de activiteiten en dat deze tien dagen van tevoren online
komen, maar geeft aan dat dit vaak niet is gebeurd. Hij vraagt zich af of dit voor de komende
activiteiten wel gaat gebeuren.
Anna van Rooijen zegt van wel.
Boris denkt dat als ze langer van tevoren online komen, dat er meer mensen op af komen. Hij raadt
aan dit de laatste paar maanden beter te doen.
Anna zegt dat dit zeker het doel is.

Pagina 11:
Boris de Geest vraagt zich af hoe het staat met de ALU.
Yante van Haandel zegt dat Rik en zij er binnenkort een vergadering over hebben en dat het plan is
om pakketjes te bestellen. Er is een datum gepland voor een mogelijk fysieke, maar anders online,
activiteit.

Pagina 12:
Jeroen Mooijman zegt dat hij eerder vragen heeft gesteld over de eerstejaars buddies en wat
hiermee gedaan wordt. Hij zegt dat Anna heeft gesteld dat ze hier iets mee wilde doen. Hij vraagt
zich af hoe het hiermee staat.
Anna van Rooijen zegt dat ze vanuit de functie als studentassistent contact had met buddies, maar
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aangezien ze dit niet meer is hier ook niet veel meer van weet. De enige manier hoe het bestuur nog
contact heeft met eerstejaars is via activiteiten. Ze denkt dat het bestuur voor een corona jaar best
een goede band heeft met eerstejaars, maar dat er geen beeld over de gehele jaarlaag is en dit ook
niet meer zal verhelderen.
Yante van Haandel geeft aan dat de eerstejaarscommissie heel erg heeft geholpen met het leren
kennen en enthousiasmeren van eerstejaars.

Pagina 13:
Jelmer Bruurs zag dat er een uitgebreide discussie is geweest over geld. Hij vraagt zich af wat er
concreet uit is gekomen.
Anna van Rooijen zegt dat er nog geen concrete plannen uit voort zijn gekomen, maar dat het plan is
dat Yante samen met haar opvolger een nieuwe begroting gaat opstellen en zo meer geld uit te
geven.
Yante van Haandel zegt dat er ook een discussie was over het teruggeven van de ledencontributie,
maar dat zij niet denkt dat dit nog zal worden gerealiseerd. Het verlagen van leden contributie is nog
niet veel over gediscussieerd.
Jelmer zegt dat het vanwege het halfjaarlijkse aspect jammer is dat dit wordt doorgeschoven naar
het volgende bestuur. Hij geeft aan dat het extra begroten ook niet altijd goed werkt. Hij stelt dat het
wel een goed idee is om nu alvast meer geld uit te geven.
Anna geeft aan dat er al meer geld is uitgegeven aan de kamer en dat er plannen zijn om aan
activiteiten meer geld uit te geven. Ze zegt dat het dit jaar nog moeilijk was om veel activiteiten te
verbeteren met meer geld. Ze geeft wel aan dat het bestuur hier meer mee had kunnen doen. Ook
zegt ze dat het plan is om te kijken naar het volledige budget en een totaal nieuwe begroting op te
stellen, die vanaf het begin wordt opgebouwd.
Yante vult aan dat activiteiten die goedkoper kunnen worden gemaakt, goedkoper zullen worden
gemaakt.
Jelmer zegt dat hij ziet dat het salontafeltje weg was en is weggegeven aan Mundus, maar dat hij
hier sentimentele waarde aan hechtte.
Jeroen Mooijman sluit zich aan bij Jelmer en zegt dat er weinig veranderd is sinds de halfjaarlijkse
alv. Hij zegt dat als er niks grootschaligs wordt aangepakt, waarom dan nog geld wordt gevraagd voor
activiteiten. Hij stelt dat er vaak nog een symbolische €1,50,- wordt gevraagd, maar dat dit net zo
goed gratis kan zijn.
Yante geeft aan dat alles gratis is gemaakt waar dat kon en dat het bijvoorbeeld bij een wijnproeverij
niet schappelijk is om dit te doen. Ook bij een BiM-activiteit zit ze ergens aan vast. Ze geeft aan dat
ze geld wel op een bewuste manier wil uitgeven.
Jeroen zegt dat je bij een wijnproeverij meer dan genoeg geld hebt om dit juist uit te geven. Ook
bijvoorbeeld bij het gala kan je meer begroten en zo de kosten voor leden kan drukken. Er is een
meerjarenplan en teveel geld, waarom zou je dan nog steeds veel geld vragen voor activiteiten.
Yante zegt dat ze snapt wat Jeroen zegt. Ook zegt ze dat er bij het gala al boven het budget wordt
gegaan. Ze stelt wel dat ze bij komende activiteiten altijd zal proberen de kosten zo laag mogelijk te
maken voor leden.
Thomas Steenkamp zegt dat er wel is nagedacht over structureel meer geld uit te geven, via
presentjes aan partners en het versturen hiervan bijvoorbeeld. Zo probeert het bestuur meer geld
uit te geven en de vereniging mooier te maken.
Boris de Geest zegt dat hij dezelfde vraag als Jelmer had, en deze nu dus al beantwoord is.

Vaststellen notulen 76ste ALV
Anna van Rooijen vraagt of ze de notulen per acclamatie kan aannemen, als de verandering worden
doorgebracht.
De notulen zijn aangenomen.
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Bespreking kandidaten 20e kandidaatsbestuur
Anna van Rooijen geeft aan dat er vijf kandidaten zijn:

Noa van Hamburg
Myrte Hofstede
Bart Krans
Tessa van Weerdhuizen
Levy Zeegers

Anna van Rooijen zegt dat de sollicitaties bij de uitnodiging waren gevoegd, maar dat ze nu nog een
mogelijkheid krijgen zichzelf te presenteren. Na ieder praatje is er de mogelijkheid vragen te stellen
aan hen. Anna roept ieder op dit toch echt te doen, alhoewel de drempel mogelijk hoger ligt
vanwege het online aspect van de alv.

Noa van Hamburg
Noa zegt dat ze noa is, 20 jaar oud is, oorspronkelijk Rotterdams is en sinds september in Nijmegen
woont. Ze heeft zich verkiesbaar gesteld omdat ze sinds begin dit jaar ismus, ondanks corona, heeft
ervaren als een vereniging die staat voor acceptatie, betrokkenheid en gezelligheid. De keren dat ze
op de ismuskamer was voelde ze zich welkom en kon ze met iedereen kletsen. Ze wil dit graag
voortzetten volgend jaar en zich hiervoor hard maken. Ze is dit jaar niet heel actief geweest vanwege
de online activiteiten, ze wil dit graag volgend jaar veel meer zijn.
Haar eerste voorkeur is die van commissaris externe betrekkingen. Een kwaliteit van haar is het
netwerken, mensen spreken informeel en formeel. Het lijkt haar leuk leden te leren kennen, maar
ook juist de bedrijven buiten ismus. Ze zegt dat ze graag wil inzetten voor meer promotie via sociale
media om bedrijven te trekken. Ze heeft gezeten met Thomas en het met hem gehad over het idee
om een business fair te organiseren met jongerenpartijen. Het lijkt haar ook interessant hier meer
politieke organisaties bij te betrekken. Ze weet niet in hoeverre dit mogelijk is, maar dit bespreekt ze
graag met haar bestuur en de huidige extern.
Voorzitter is haar tweede voorkeursfunctie. Ze is een spontaan en sociaal persoon. Ze wil eerlijke
delegatie en gelijk inspraak. Ze heeft in de horeca gewerkt en hier moeten delegeren. Ze merkte dat
collega's het fijn vonden om samen te spreken over wat er moet gebeuren en wie het gaat doen. Dit
wil ze als voorzitter ook doen. Ze hoopt dat men genoeg aan haar spraakje heeft gehad en wacht
graag op vragen.

Anna van Rooijen bedankt Noa.
Manal Zehouani vraagt zich af als Noa met een bedrijf wil samenwerken maar ze twijfelen, hoe ze
hen dan over de streep haalt.
Noa van Hamburg zegt dat ze eerst zou vragen waarom ze twijfelen en hierover zou praten en daarna
zou praten over de voordelen van ismus en dat ze via de sociale media en de website laat zien hoe
ismus het bedrijf kan promoten.
Boris de Geest zegt dat het leuk is dat ze gesolliciteerd heeft op extern. Hij vraagt of ze ervaring heeft
met netwerken.
Noa zegt dat ze de afgelopen zomer in de sales heeft gewerkt in het bedrijf van haar broer. Verder
zegt ze dat ze het informeel heel leuk vindt om mensen te leren kennen en hier ervaring in heeft. Op
de middelbare school kende ze erg veel mensen en dit vond ze leuk. Ze wil het ook graag beter leren.
Arthur Kampschuur heeft twee vragen. Allereerst wat haar grootste valkuil is als extern. Daarna wat
haar idee is voor de eetactie van het jaar bij ismus.
Noa zegt dat haar grootste valkuil als extern lastig is, dat ze niet iets heeft waar ze nu op kan komen.
Ze moet er tegenaan lopen waarschijnlijk. Als het tegenzit met sponsorships overlegt ze met bestuur
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hoe dit beter kan worden aangepakt, om beter te promoten. Verder weet ze het nu nog niet. De
tweede vraag begrijpt ze niet helemaal.
Arthur vraagt wat haar idee is voor de eetactie van het jaar bij ismus.
Noa zegt hier niet over te hebben nagedacht. Ze zegt dat als het weer zou kunnen, ze zich afvraagt
wat er eerder is geweest.
Arthur zegt dat er drie jaar geleden cheesecake was.
Noa zegt dat dit lekker klinkt. Ze zegt sowieso rekening te houden met veganisten en vegetariërs en
te overleggen met het bestuur. Verder geeft ze aan dat ze van eten houdt dus dat het wel goed komt.
Anna geeft aan dat eetacties pre-corona zijn en dat het traktaties zijn die ismi op kunnen halen.
Noa zegt dat ze het wel heel leuk vindt.
Erik Stoelinga vraagt zich af of de functie van secretaris niet bij haar past vanwege haar luisterend
oor.
Noa zegt dat ze open staat voor alles, dat eerder haar eerste functie penningmeester was en dat dat
nu extern is. Secretaris heeft ze nooit genoemd, alhoewel het haar wel interessant leek. Ze zegt het
nog te gaan overleggen.
Jelmer heeft drie vragen. Jelmer vraagt of ze haar BSA heeft en of dit ertoe doet.
Noa zegt dat ze haar BSA heeft, maar dat deze zes punten verlaagd is dit jaar.
Jelmer vraagt wat Noa zou doen als er twee kapiteins op een schip zijn.
Noa zegt dat ze in gesprek zou gaan met de persoon in kwestie. Dat ze zou zeggen dat dit niet de
bedoeling is en vragen wat deze persoon wil met de aanwezigheid. Daarna zou ze in gesprek gaan
met hele bestuur na escalatie. Ze denkt dat het persoonlijke gesprek al veel op zal lossen, aangezien
de persoon mogelijk niet doorheeft dat het gebeurt. Ze denkt dat het benoemen hiervan
waarschijnlijk genoeg werk is.
Jelmer vraagt als laatste welke muziek er op zal staan tijdens haar kamerdienst.
Noa zegt dat ze heel veel verschillende muziek leuk vindt. Op het moment zegt ze dat typische
nummers uit de jaren 70, 80 en 90 erg leuk vindt. Ze houdt ook erg van indiepop. Ze zegt dat het er
ook aan ligt wie er op de kamer is.
Rose Snijders vraagt welke activiteit ze zou organiseren, als mogelijk is qua geld en benodigdheden.
Noa zegt er nog niet over te hebben nagedacht, maar dat als alles kan ze een reis naar het verste,
warmste land zou boeken en alles gratis zou maken.
Anna zegt dat ze hier waarschijnlijk iedereen blij mee maakt. Ze vraagt of iemand nog vragen heeft.
Jeroen Mooijman vraagt welk koekje ze zou hebben op de kamer als ze penningmeester wordt.
Noa zegt dat ze van koekjes houdt en dat het zaanse huisjes worden. Zowel melk, wit en puur zullen
aanwezig zijn voor de keuze.
Anna bedankt Noa voor haar praatje en de antwoorden.

Myrte Hofstede
Myrte Hofstede zegt dat ze Myrte Hofstede is, 18 jaar oud is, woonde in Boven-Leeuwen en nu
driekwart jaar in Nijmegen woont. Voordat ze studeerde hoorde ze goede verhalen van ismus, zelf
heeft ze ismus leren kennen via de after intro borrel. Ze zegt dat ze het een open en uitnodigende
studievereniging vindt. Ze heeft zich ingeschreven voor de Borrel- en Feestcommissie en dit vindt ze
leuk om te doen. Ze wist snel dat ze een bestuursjaar wilde doen, omdat ze zich thuis voelt bij de
vereniging. Juist in corona tijd heeft het veel voor haar gedaan op sociaal niveau en het jaar leuk
gemaakt, dit wil ze nu graag voor anderen doen. Ze heeft ervaring met leiden, via de schoolkrant als
hoofdredacteur. Ze kan goed plannen, goed communiceren en samenwerken. Ze is een
georganiseerd en sociaal persoon en denkt dat dit van pas kan komen.
Haar voorkeursfuncties zijn commissaris interne betrekkingen en voorzitter. Intern lijkt haar leuk
vanwege het sociale aspect en het contact met de leden. Ook plannen en regelen lijkt haar leuk en
dit kan ze. Voorzitter lijkt haar leuk vanwege het contact met leden en externen. Het leidinggeven en
delegeren lijkt haar fijn. Als algemeen bestuurslid wil ze een heel mooi jaar neerzetten. Vooral na
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corona wil ze veel fysiek doen en het heel leuk maken voor iedereen.

Erik Stoelinga bedankt Myrte voor haar sollicitatie. Hij zag staan dat ze goed is in creatieve
oplossingen bedenken als iets niet als gepland loopt. Hij vraagt zich daarom af of secretaris niks voor
haar is.
Myrte zegt hierover te hebben nagedacht en open te staan voor alle functies.  Secretaris lijkt haar
wel leuk en ze wil hiervoor open staan.
Aniek Suurmond zegt dat ze hoofdredactie van de Heraut is en vraagt zich af hoe zij de Heraut voor
zich ziet volgend jaar.
Myrte zegt dat ze het mooi vindt hoe deze nu is. Ze hoopt met fysieke activiteiten ook mooie stukken
hiervoor te hebben, maar vindt de huidige Heraut ook heel goed.
Arthur Kampschuur vraagt wat haar idee voor de beste eetactie van ismus is.
Myrte zegt dat ze altijd voor cupcakes gaat. Simpel, lekker.
Jelmer Bruurs vraagt of ze haar BSA heeft.
Myrte zegt van wel.
Jelmer ziet dat ze voorzitter heeft als tweede voorkeursfunctie. Stel ze is kapitein en er is een tweede
kapitein op het schip, wat dan?
Myrte zegt dat ze hier op dezelfde manier als Noa mee om zou gaan, namelijk met veel
communiceren. Ook overleggen over iets dat zij mogelijk verkeerd zou doen. Daarna ook met
bestuur het erover hebben en het zo oplossen.
Jelmer vraagt aan haar welke muziek ze zou kiezen op de kamer.
Myrte zegt dat ze fan is van een of andere Russische band. Ook Queen vindt ze heel leuk en daar
luistert iedereen naar. Zomerse muziek en up tempo vrolijke muziek vindt ze tof.
Boris de Geest vraagt zich af welke tradities ze wil behouden en welke ze wil veranderen.
Myrte zegt dat ze er niet heel veel van weet, maar dit graag wil leren kennen. Kratje van de maand
vindt ze heel leuk, evenals motie Tol. Ze weet niet welke traditie ze niet meer wil.
Rose Snijders vraagt wat ze zou doen als commissies zich niet aan deadline zouden houden.
Myrte zegt dat ze zelf bij zou springen, maar dat als het vaker gebeurt het hierover zou hebben met
de commissie of personen binnen de commissie. Daarna zou ze met het bestuur praten en kijken wat
mogelijk aan te passen is. Als laatste zou ze kijken naar een andere verdeling van taken.
Rose vraagt welke activiteit ze zou organiseren als alles kan met betrekking tot geld.
Myrte vond een reis een goed antwoord, zelf is ze fan van karaoke. Ze wil karaoke op een hele gekke
locatie waarbij alles gratis is.
Anna van Rooijen bedankt Myrte en iedereen voor de vragen.

Bart Krans
Bart Krans zegt dat hij Bart is, 19 jaar is en geboren en getogen is in Rotterdam. Hij woont sinds eind
augustus in Nijmegen en had al eerder van ismus gehoord via meeloopdagen. Hij was altijd
geïnteresseerd en is naar fysieke activiteiten gegaan toen dat nog kon. Hij geeft aan dat deze een
goede indruk hebben achtergelaten en dat hij op een laagdrempelige manier leuke mensen heeft
leren kennen. Hij wil zich daarom inzetten voor de vereniging en heeft veel motivatie om een mooi
bestuursjaar te hebben. Hij is in de vierde klas naar India gegaan voor maatschappelijke stage. Hij
moest hier veel plannen en samenwerken, en denkt dit te kunnen gebruiken voor bestuur.
Zijn eerste voorkeursfunctie is die van penningmeester. Hij heeft niet veel ervaring met boekhouden,
maar het lijkt hem een leuke uitdaging en hij is leergierig. Zijn tweede voorkeursfunctie is die van
commissaris interne betrekkingen. Dit lijkt hem leuk vanwege het contact met de leden en de
commissie en het gezellig bezig zijn met de leden.Verder denkt hij dat hij communicatief vaardig is.
Daarom lijkt dit hem ook erg leuk.
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Jet Dunnewind bedankt hem voor zijn sollicitatie. Ze vraagt wat hij zou doen als er een lid is die niet
betaald heeft voor een activiteit.
Bart zegt dit de eerste keer beleefd te melden. Als het een paar keer niet gebeurd is, is hij bereid om
de tijd te nemen. Hij geeft aan dat er een verplichting is om te betalen. Hij zou niet met de deur in
huis vallen, maar weet niet goed wat er zou moeten gebeuren.
Erik Stoelinga bedankt Bart voor zijn sollicitatie. Erik zegt dat Bart netjes en nauwkeurig is, en dat dit
ook bij secretaris van pas komt bij gastenboeken bij CoBo’s.
Bart zegt dat dit zeker mogelijk is en hij secretaris overwogen heeft, zijn goede handschrift past zeker
bij secretaris. Als hij wordt verkozen neemt hij dit zeker mee bij het formeren.
Jelmer Bruurs heeft weer eens drie vragen. Allereerst vraagt hij Bart of hij zijn BSA gehaald heeft.
Bart geeft aan dat hij het gehaald heeft.
Jelmer zegt dat hij geen voorzitter erin had staan, maar dat Bart wel kapitein is van een rijk schip, en
vraagt wat er wordt gedaan met het geld.
Bart zegt uitgeven. Na corona is het mogelijk meer geld uit te geven. Veel activiteiten en veel leden
betrekken zodat de kostenposten stijgen. Zo wil hij ervoor zorgen dat geld wordt uitgegeven.
Jelmer vraagt wat Bart zou doen op een rustige dag en welke film hij dan op zou zetten.
Bart zegt dat hij van Pulp Fiction houdt. Hij wil wel een toegankelijke film voor de leden hebben.
Godfather vindt hij ook goed.
Arthur Kampschuur vraagt als eerste welke eetactie Bart zou introduceren. Zijn tweede vraag betreft
de valkuilen van Bart.
Bart zegt dat hij pannenkoeken zou doen als eetactie, want deze vindt hij lekker. Qua valkuilen zegt
hij dat hij bij eerste ontmoetingen vaak ongemakkelijk en verlegen overkomt, maar dat hij hierover
heen groeit tegenwoordig.
Linda Gebel vraagt dat als hij penningmeester wordt, in hoeverre hij een budget kan houden op wat
het is. Verder is ze benieuwd naar het penningmeester uitje en wat dit wordt.
Bart zegt dat hij sterk in zijn schoenen kan staan voor het budget, maar dat hij wel soepel kan zijn
vanwege het overschot van geld. Hij zegt niet te weten dat er een penningmeester uitje is, maar dat
hij wel karaoke zou willen, al is het misschien wat basic. Hij vindt het leuk dat het er is.
Rose Snijders vraagt welke activiteit hij zou organiseren als alles kan en mag.
Bart zegt dat het hem leuk lijkt om een reuze sumo gevecht te hebben met alle leden in zulke grote
sumopakken. Dit lijkt hem erg grappig.

Tessa van Weerdhuizen
Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze Tessa van Weerdhuizen is, 18 jaar oud is en geboren is in
Voorschoten. Ze zegt dat ze veel verhuisd is, en dat ze voor haar ouders zowel naar Tiel als Den Haag
gaat. Meestal is ze te vinden in Nijmegen, in haar kamer die ze sinds september heeft. Ze geeft aan
afgelopen jaar niet heel actief te zijn geweest bij ismus, aangezien ze door corona minder motivatie
had voor commissies of activiteiten. Laatste tijd is ze er vaker geweest en voelde ze zich snel welkom
door het enthousiasme van het bestuur en de leden. Het leek haar ook leuk om meer te doen naast
de studie en dus was ze snel geïnteresseerd in het bestuur. Ze hoopt dat ze veel kan leren en wil het
leuk hebben met bestuursleden volgend jaar.
Penningmeester lijkt haar leuk omdat ze duidelijke deadlines heeft en hier goed mee om kan gaan.
Ze kan ook nauwkeurig te werk gaan. Ze heeft geen ervaring met boekhouden maar denkt dit te
kunnen leren volgend jaar. Commissaris interne betrekkingen lijkt haar leuk vanwege contact met de
leden en het organiseren van activiteiten met hen. Na het insturen van de brief heeft ze meer
interesse gekregen in de functie van secretaris, vanwege de deadlines en het nauwkeurig werken. Ze
zegt ook graag de sociale media te willen verbeteren, ook dit kan ze als secretaris. Ze wil graag foto’s
posten van activiteiten om zo leden te enthousiasmeren. Het lijkt haar ook handig de website te
verbeteren op het gebied van inschrijvingen en de ICT hieromheen wil ze graag leren.
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Erik Stoelinga bedankt Tessa voor haar sollicitatie. Hij hoorde dat contact met de leden haar leuk
lijkt. Hij geeft aan dat je als secretaris ismails moet schrijven en vraagt haar hoe zij dat zou doen.
Tessa zegt dat de mail informatief moet zijn, maar ook leuk om te lezen. Ze zou gaan voor een vlotte
mail met informatie, maar zeker ook leuke woordgrappen.
Jelmer Bruurs vraagt of Tessa haar BSA gehaald heeft.
Tessa zegt dat ze deze behaald heeft.
Jelmer zegt dat het leuk is dat ze interesse heeft in de functie van secretaris, maar dat ze heeft op
penningmeester gesolliciteerd. Hij vraagt wat er gaat gebeuren met het geld.
Tessa zegt dat het haar leuk lijkt om veel activiteiten te organiseren zodat eerste- en tweedejaars
zich heel welkom kunnen voelen. Ook de ismuskamer wil ze graag opknappen, al is ze hier nog
weinig geweest.
Jelmer vraagt welke muziek ze zou draaien op de ismuskamer.
Tessa zegt dat ze veel naar pop en nostalgische liedjes luistert. Ze zou veel verschillende muziek
draaien zodat er voor ieder wat wils is.
Arthur Kampschuur vraagt wat haar idee is voor de eetactie en wat haar valkuilen zijn.
Tessa zegt dat ze een zoetekauw is, brownies lijken haar lekker. Valkuil van haar is dat ze van strak
plannen houdt maar dat dingen in het bestuur niet altijd lopen zoals gepland. Hier moet ze dan
flexibel mee omgaan.
Rose Snijders vraagt welke activiteit Tessa zou organiseren als alles mogelijk is met betrekking tot
geld.
Tessa zegt dat ze graag een heel mooi groot gala wil hebben, aangezien die niet doorging op de
middelbare en ze haar jurk dan kan dragen.
Jet Dunnewind zegt vraagt, stel het bestuur zou bestaan uit 5 kopieën van Tessa, wat er dan goed
zou gaan binnen het bestuur.
Tessa zegt dat alles heel erg op tijd gebeurt en er goed wordt gecommuniceerd. Ze zegt wel dat het
saai zou zijn.
Jeroen Mooijman vraagt wat ze zou doen als ze per ongeluk 2000 euro te veel overboekte naar een
hostel.
Tessa zou contact opnemen met het hostel, uitleggen wat er gebeurd is en het geld terugvragen. Ze
hoopt dat het hostel begrip heeft voor de situatie en haar tegemoet wil komen.
Famke Veenstra vraagt zich af of ze heeft nagedacht over een kerstactiviteit en wat dit zou zijn.
Tessa zegt van kerst te houden en dat een secret santa haar erg leuk lijkt, alleen weet ze niet of dit
realistisch is.

Levy Zeegers
Levy Zeegers zegt dat hij Levy is, 21 jaar is en eerstejaars student Politicologie.Hij geeft aan
oorspronkelijk te komen uit Helmond. Hij woont en studeert drie jaar in Nijmegen. Hij is naast
Politicologie student ook derdejaars Rechten student. Vorig jaar heeft hij Filosofie geprobeerd, wat
hij erg leuk vond maar toch niet helemaal bij hem paste. Hij is een sociaal en open persoon, houdt
van praten en nieuwe ideeën aanhoren. Ook vindt hij het fijn om mensen te helpen met problemen.
Hij vindt zichzelf verantwoordelijk. Taken die hij op zich neemt neemt hij serieus, fouten erkent hij
ook snel bij hemzelf. Hij houdt ervan zichzelf uit de comfortzone te halen, om zo veel dingen te leren.
Daarom wil hij ook bij het bestuur.
Hij voelde zich snel welkom bij ismus, alhoewel er weinig was vanwege corona. Er was alsnog een
open en chille sfeer, mensen die hij kent van ismus zijn erg fijn. Hij wil graag een bestuursjaar doen.
Hij wil graag uit zijn studententijd het beste halen, daarom doet hij ook twee studies. Hij is overtuigd
dat hij ernaast ook dingen moet doen voor een mooi iets. Hij is daarom ook voorzitter geweest bij de
PiP-commissie, wat hem heel goed afging. Hij zit ook in de kennismakingsweekend commissie met
Bart, waarmee hij een mooi weekend gaat neerzetten voor vooral eerstejaars en tweedejaars.
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Voorzitter is zijn eerste voorkeursfunctie. Dit wil hij omdat hij verantwoordelijk is voor de keuzes en
het beleid van ismus. Hij vindt het spannend, maar hij wil uitdagingen hebben waar hij van kan leren.
Hij wil ook het spin in het web zijn, goed communiceren en bijspringen denkt hij wel te kunnen en
lijkt hem leuk. Als laatste wil hij graag het gezicht van ismus zijn, om zo met mensen in contact te
komen binnen en buiten ismus. Hij wil graag mensen leren kennen en zich sociaal ontwikkelen. Hij
heeft bij commissies ervaring opgedaan, ook binnen de rechtenfaculteit heeft hij even ervaring
opgedaan. Hij is ook juridisch adviseur geweest. Mensen kwamen bij hem met een probleem en hij
kon hen erg goed helpen door hen emotioneel te ondersteunen maar ook praktische hulp te bieden.
Dit waren typische rijdende rechter zaken, waarin aan hem werd gevraagd wat te doen. Dat vond hij
minder leuk, maar hij heeft wel veel ervaring opgedaan.
Zijn tweede functie voorkeursfunctie is commissaris interne betrekkingen. Hij geeft aan dat het vele
contact en werken met commissies binnen ismus hem trekt.

Ferdinand Schotman vraagt over de twee studies wat zijn concrete plan is qua het halen van vakken.
Levy zegt dat hij hierover heeft nagedacht en dat dit belangrijk is. Hij vindt het belangrijker om
dingen naast de studie doen dan de studie zelf, dus het bestuursjaar zou prioriteit hebben. Hij zegt
dat dit hem zou lukken. Hij is derdejaars rechtenstudent, maar door een switch heeft hij alle
tweedejaars vakken al gedaan. Tijdens het bestuursjaar zou hij alleen derdejaars vakken hebben,
waarvan hij nu al een aantal vakken volgt. De verdere vakken zou hij verspreiden over het verdere
jaar. Studievertraging vindt hij geen probleem, hij doet liever dingen naast de studie.
Jeroen Mooijman zegt dat CoBo praatjes hem wel goed afgaan vanwege het langdradige verhaal.
Verder heeft hij geen vragen meer.
Boris de Geest vraagt welke tradities Levy zou behouden en welke hij zou willen veranderen.
Levy zegt dat hij weinig weet van ismus en haar tradities. Hij vindt het ismuslied erg leuk en heeft dit
al veel gezongen. Die blijft erin. Hij weet niet genoeg van tradities om er eentje te willen veranderen.
Jelmer Bruurs vraagt of hij zijn BSA heeft gehaald bij Politicologie.
Levy zegt dat hij dit behaald heeft.
Jelmer vraagt waarom hij een bestuursjaar wil doen bij ismus en niet bij de JFV of ergens anders.
Levy zegt dat hij vorig jaar een bestuursjaar wilde doen. Hij wil het niet bij de JFV, aangezien hij
ismus heel open en leuk vindt, maar bij de rechtenfaculteit niet zijn type mensen zijn. Hij zou daar
niet het bestuur in willen. Vorig jaar bij Filosofie wilde hij wel het bestuur in, maar toen besloot hij te
stoppen met de studie. Het leek hem dan raar nog een bestuursjaar te doen daar. Hij vindt dit ook
een erg leuke vereniging verder.
Jelmer zegt dat hij dadelijk kapitein van een rijke olietanker is als voorzitter en hij vraagt wat Levy
zou doen als er meer kapiteins op dit schip zijn.
Levy zegt dat je het beste bij elk probleem eerst het gesprek aan kan gaan met de persoon in
kwestie. Boos en geïrriteerd doen lost niks op. Hij zou vragen wat de persoon nodig heeft en waarom
deze persoon dit doet, maar wel duidelijk zijn dat er geen twee voorzitters moeten zijn. Hij zou
sowieso niet banden willen verslechteren.
Erik Stoelinga zegt dat er in de brief stond dat bestuursgenoten ondersteunen een van de dingen was
die Levy leuk vond. Hij geeft aan dat notulen de bestuursgenoten vooral ondersteunen, dus of de
functie van secretaris hem niet aanspreekt.
Levy zegt dat dit natuurlijk heel leuk is. Hij heeft weinig nagedacht over de functie van secretaris,
maar hij staat hier zeker open voor en dat lijkt hem zeker interessant.
Rose Snijders vraagt welke activiteit hij zou organiseren als alles mogelijk was betreft het benodigde
geld.
Levy zegt dat hij een feest zou organiseren in Doornroosje, waarbij elke zaal een andere soort
muziekstijl heeft zodat iedereen kan switchen. Dat lijkt hem heel leuk met de hele vereniging.
Arthur Kampschuur vraagt wat Levy als eetactie zou organiseren en wat zijn valkuilen zijn.
Levy zegt dat hij brabantse worstenbroodjes zou doen.
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Dit vindt Arthur goed.
Levy zegt dat zijn valkuil is dat als hij iets nieuws doet, er veel onzekerheid is. Hij gaat graag uit zijn
comfortzone, maar zal onzeker zijn over hoe andere mensen naar hem kijken. Dit is wel een kwestie
van tijd en hij zegt dat dit wel goed zal komen.

Anna van Rooijen legt de stemprocedure uit. Ze geeft aan dat er gestemd zal worden op het hele
bestuur, niet op de individuele personen. Als het een meerderheid is worden zij het
kandidaatsbestuur.

Bram van Groenigen verlaat de vergadering.

Anna van Rooijen schorst de vergadering voor 20 minuten om 21:37.

Anna van Rooijen heropent de vergadering om 22:07.

Het kandidaatsbestuur bestaat uit:
Noa van Hamburg
Myrte Hofstede
Bart Krans
Tessa van Weerdhuizen
Levy Zeegers

Stemming kandidaten 20e kandidaatsbestuur
Anna van rooijen geeft aan dat Rik en Yante hard hun best hebben gedaan en dat alle 40 stemmen
zijn geteld en gecontroleerd op geldigheid.

Stemmen voor: 33
Stemmen tegen: 0
Stemmen onthouding: 7

Het kandidaatsbestuur is ingestemd.

W.V.T.T.K.
Jelmer Bruurs heeft met betrekking tot het overlijden van Thomas Eimer een punt voor de W.V.T.T.K..
Hij zegt te denken dat ismus voor veel studenten een representatie is, vooral naar de vakgroep toe.
Hij vraagt zich dan ook af wat ismus doet of heeft gedaan vanuit de vereniging na het overlijden van
de heer Eimer.
Joos Rutjens geeft aan dat hij het zelf erg moeilijk heeft gevonden, aangezien hij Thomas Eimer
nauwelijks kende maar inderdaad, zoals Jelmer aangaf, een verantwoordelijkheid vanuit de
vereniging heeft. Hij zegt dat na het overlijden van Thomas Eimer contact met hem is opgenomen
door een vriend van Eimer, waarmee hij een gesprek heeft gehad met mogelijke ideeën om Eimer te
eren. Hij geeft aan dat hieruit het idee is gekomen om een bundel te maken, waarin studenten een
stukje kunnen schrijven over een gedachte of herinnering die zij hebben aan Eimer. Deze zou dan
opgestuurd worden naar de nabestaanden van Eimer in Duitsland.
Anna van Rooijen vult aan dat het bestuur na het nieuws contact zocht met veel mensen om iets te
doen, en dat het bestuur heel dankbaar is dat veel studenten hier veel om gaven.
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Rondvraag
Arthur Kampschuur vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, of hij Bas mag bedanken voor de
aanwezigheid en hem succes mag wensen met het oppassen van de hond van zijn moeder, of hij
Thomas succes mag wensen met de laatste loodjes van de beste functie, of hij de rest van het
bestuur succes mag wensen, of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of hij Joos mag vragen
of hij een kopje koffie mag komen doen op de terugweg.
Rose Snijders vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, of zij het bestuur mag bedanken voor de
afgelopen tijd en hen succes mag wensen bij de wissel, of zij het kandidaatsbestuur mag feliciteren
en hen succes mag wensen met de formatie.
Boris de Geest vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, of hij het kandidaatsbestuur mag
feliciteren met de instemming en of hij Thomas mag vragen welke club gaat promoveren en als dit
niet NEC is, waarom niet.
Famke Veenstra vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv en of zij het nieuwe bestuur succes
mag wensen met de formatie.
Linda Gebel vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv en of zij het kandidaatsbestuur mag
feliciteren en hen succes mag wensen met de formatie.
Manal Zehouani vraagt of zij het kandidaatsbestuur succes mag wensen volgend jaar en of zij mag
hopen dat zij er mooiere tijden van zullen maken.
Matthijs Koenis vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en hen succes mag wensen.
Liam van Teeseling vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of hij het huidig bestuur
mag bedanken.
Erik Stoelinga vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, of hij namens Stef de alv mag bedanken
voor de alv, of hij het huidig bestuur mag bedanken voor afgelopen jaar, of hij het aankomend
bestuur succes mag wensen met het volgende jaar en of hij Joos succes mag wensen met het
bijhouden.
Bas Mandos vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, of hij het kandidaatsbestuur mag
feliciteren, of hij het huidig bestuur mag bedanken, of hij Joos succes mag wensen maar ook mag
aangeven dat het kwart over tien is dus dat hij niet zou mogen zeuren en of hij iedereen nog een
fijne avond mag wensen.
Jeroen Mooijman vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren, of hij hen succes mag wensen
met de formatie, of hij aan Anna mag vragen hoeveel wiet zij vindt dat er benodigd is voor wiet
brownies, of hij Bas succes mag wensen met de verschrikkelijke ongoddelijke tentamens bij
geneeskunde en of hij zijn verontschuldiging mag aanbieden voor zijn hinderlijkheid.
Aniek Suurmond vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, of zij het bestuur mag bedanken voor
hun werk en inzet afgelopen periode en of zij het kandidaatsbestuur mag feliciteren met de
instemming.
Jelmer Bruurs vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv en of hij het kandidaatbestuur mag
feliciteren.
Noa van Hamburg vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, of zij het bestuur mag bedanken
voor het regelen van de alv, of zij haar mede kandidaatsbestuurders mag feliciteren met hun
aanstelling en of zij alle aanwezigen mag bedanken voor het stemmen.
Myrte Hofstede vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, of zij iedereen mag bedanken voor het
stemmen en of zij haar mede kandidaatsbestuurder mag feliciteren.
Bart Krans vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, of hij iedereen mag bedanken voor hun
stem, of hij het huidig bestuur mag bedanken voor het jaar dat is neergezet en of hij het
kandidaatsbestuur plezier mag wensen.
Tessa van Weerdhuizen vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, of zij iedereen mag bedanken
voor de leuke vragen en stemmen en of zij haar mede kandidaatsbestuurder mag feliciteren.
Levy Zeegers vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, of hij het bestuur mag bedanken voor
het jaar dat ze hebben neergezet en het organiseren van de alv, of hij iedereen mag bedanken voor
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het vertrouwen en of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren met de winst van de verkiezingen.
Jet Dunnewind vraagt of zij het kandidaatsbestuur mag feliciteren met hun aanstelling en of zij aan
Yante mag vragen wanneer zij samen gaan sporten.
Thomas Steenkamp vraagt of hij iedereen mag bedanken voor hun komst, of hij Boris mag
beantwoorden dat NEC het toch wordt, of hij Arthur en de rest mag bedanken voor succes wensen,
of hij iedereen erop mag wijzen dat we meer bestuursleden hebben dan gaysv en synergay, of hij aan
Anna mag vragen welke drie liedjes van Kafke zij het leukst vindten of hij aan Joos mag vragen of het
nótulen of notúlen is.
Rik van Doremalen vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, of hij iedereen mag bedanken voor
hun komst en of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en hen succes mag wensen met de
formatie en het aankomende jaar.
Yante van Haandel vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, of zij het kandidaatsbestuur mag
feliciteren en hen heel veel succes mag wensen met hun bestuursjaar, of zij Jet mag beantwoorden
dat ze binnenkort kunnen uitkiezen welke sport ze gaan doen aangezien de sportscholen weer
opengaan en of zij aan Anna mag vragen of ze een adtje wil trekken als de alv geëindigd is.
Joos Rutjens vliegt op naar de hemel. Het blijkt dat hij al deze tijd een engel was.
Anna van Rooijen vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, of zij de kandidaatsbestuurders mag
feliciteren met de instemming en aangeven dat ze trots is, of zij hen succes mag wensen met de
formatie morgen, of zij de aanwezigheid en vragen van iedereen mag bedanken, of zij Jeroen mag
beantwoorden dat zij meestal 0,3-0,4 per portie gebruikt, maar dat ze dit niet weet, of zij Thomas
mag beantwoorden dat ze Springen, Finale en Onze Dag de beste liedjes van Kafke vindt, alhoewel ze
allemaal fantastisch zijn en of zij Yante mag beantwoorden dat ze graag een adt trekt.

Sluiting
Anna van Rooijen sluit de vergadering om 22:24.
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